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P r o t o k ó ł    Nr    XXXIX/2021 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 27 maja 2021 roku 

 

Zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 02  marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i  zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywoływanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. poz.374, z późn. zm.), 

sesja RM odbyła się w systemie zdalnego trybu obradowania w formie wideokonferencji. 

Do przeprowadzenia obrad wykorzystano nw. oprogramowanie: Microsoft Teams  

i Rada24.pl.   Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1037 
 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, 

który otworzył obrady XXXIX Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów. Powitał: Pana 

Krzysztofa Kosińskiego – Prezydenta Miasta, Panią Iwonę Kowalczuk- Zastępcę Prezydenta 

Miasta, Panią Ewę Szelugę – Skarbnika, Panią Adriannę Saganek – Sekretarza Miasta,  

Radnych, Przewodniczących Zarządów Osiedli  oraz mieszkańców miasta, oglądających 

transmisję obrad. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, sprawdził 

obecność Radnych, poprzez odczytanie listy obecności.  

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 20 - nieobecny, Pan Radny Jerzy Racki. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, stwierdził 

kworum radnych i prawomocność obrad.  

 

Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, sprawdził 

obecność Przewodniczących Zarządów Osiedli, poprzez odczytanie listy obecności. 

Stan przewodniczących:    12  

Uczestniczyło w obradach:  8 - nieobecni: przewodnicząca ZO nr 2  Izabela 

Duriasz, przewodnicząca ZO nr 5 Lena Koniecka,  

przewodnicząca ZO nr 9 Joanna Urbanowska i 

przewodniczący ZO nr 11 Piotr Grabowski.  

 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

 

3. Informacja o protokołach z XXXVII i XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji RM.  

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym (forma pisemna). 
5. Informacja o działalności TBS za 2020 rok- druk nr 1  

6. Sprawozdanie z działalności ZKM Sp. z o.o. za 2020 rok.- druk nr 2 
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7. Projekty uchwał. 

1) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa- druk nr 3 

2) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  na okres 

powyżej   3 lat  z  dotychczasowym  dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy dzierżawy -

druk nr 4 

3) w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta Ciechanów w sprawie podziału środków 

publicznych z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych - druk nr 5 

 

8. Interpelacje (forma pisemna).  

9. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do Rady Miasta  

w okresie międzysesyjnym.   

10. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pan Radny Marek Rutkowski, odniósł się do sposobu procedowania na posiedzeniu 

połączonych komisji RM w dniu 25 maja 2021 roku projektu stanowiska Rady Miasta 

Ciechanów w sprawie usunięcia odpadów zalegających na terenie użytkowanym przez spółkę 

„Ventus” przy ulicy Fabrycznej 19 w Ciechanowie – złożonego przez klub Radnych PiS. Pan 

Radny zwrócił się do Radcy Prawnego z pytaniami: 

 czy poprzez zgłaszanie przez Radnych RM wniosków formalnych można zmieniać 

treść stanowiska przygotowanego przez grupę radnych, wbrew ich woli?; 

 czy wniosek formalny może dotyczyć zmiany treści projektu? 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów,  poinformował 

Pan Radnego, że stanowisko o którym mówi nie znajduje się jeszcze w porządku Sesji RM. 

Jeśli zostanie do niego  wprowadzone Radca Prawny udzieli odpowiedzi na pytania.  

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów - złożył wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu stanowiska Rady Miasta Ciechanów w sprawie 

usunięcia odpadów zalegających na terenie użytkowanym przez spółkę „Ventus” przy ulicy 

Fabrycznej 19 w Ciechanowie - druk nr 6.  

 

Wniosek Pana Krzysztofa Leszczyńskiego - Przewodniczącego Rady Miasta Ciechanów,   

13 głosami za, 3 głosami przeciwnymi i  4 głosami wstrzymującymi się, został przejęty  

i został wprowadzony do porządku obrad jako druk nr 6. 

 

Porządek obrad po przyjęciu wniosków wyglądał następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 
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3. Informacja o protokołach z XXXVII i XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji RM.  

 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym (forma pisemna). 

 

5. Informacja o działalności TBS za 2020 rok- druk nr 1. 

 

6. Sprawozdanie z działalności ZKM Sp. z o.o. za 2020 rok.- druk nr 2. 

 

7. Projekty uchwał: 

1) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa- druk nr druk nr 3 

2) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  na okres 

powyżej   3 lat  z  dotychczasowym  dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy dzierżawy -

druk nr 4 

3) w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta Ciechanów w sprawie podziału środków 

publicznych z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych - druk nr 5 

4) przyjęcie przez Radę Miasta stanowiska Rady Miasta Ciechanów w sprawie usunięcia 

odpadów zalegających na terenie użytkowanym przez spółkę „Ventus” przy ulicy 

Fabrycznej 19 w Ciechanowie - druk nr 6 

 

8. Interpelacje (forma pisemna).  

 

 

9. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła do Rady Miasta  

w okresie międzysesyjnym.   

 

10. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

 

Pkt. 3. Informacja o protokołach z XXXVII i XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji RM. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołami z poprzednich sesji,  

które w jego ocenie odzwierciedlają przebieg obrad i zapytał o uwagi? 

 

Radni przyjęli protokoły bez uwag. 

 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Sprawozdanie przedstawił Prezydent Miasta - Pan Krzysztof Kosiński w formie pisemnej. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący zapytał o ewentualne uwagi lub pytania do tego materiału?  
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Radni przyjęli informację bez uwag. 

 

 

Pkt. 5. Informacja o działalności TBS za 2020 rok- druk nr 1 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja ta była szeroko omawiana na posiedzeniu 

połączonych komisji RM. W posiedzeniu komisji brał udział Prezes TBS  

Pan Łukasz Lewandowski, który na bieżąco odpowiadał na pytania Radnych. Niemniej 

jednak zapytał o uwagi do informacji? 

 

Pan Radny Michał Rząsiński  w swoim wystąpieniu podziękował za przygotowanie 

obszernego, merytorycznego materiału, dotyczącego działalności TBS w 2020 roku. Pan 

Radny podkreślił następujące aspekty działalności spółki TBS: 

 zakończenie inwestycji mieszkaniowej przy ul. Karola Szwanke, oraz przekazanie 

lokali najemcom; 

 realizacja remontów w budynkach TBS; 

 przyłączenie kolejnych bloków do sieci ciepłowniczej PEC; 

 planowanie kolejnych inwestycji mieszkaniowych w następnych latach; 

 bardzo dobrą kondycje finansową TBS. 

Pan Radny podziękował   Prezesowi i pracownikom spółki osiągniętych w tym trudnym 2020 

roku efektów. 

Pan Przewodniczący RM, również przyłączył się do podziękowań za osiągnięte przez TBS 

efekty w 2020 roku. 

  

Radni przyjęli informację bez uwag i pytań. 

 

 

Pkt. 6. Sprawozdanie z działalności ZKM Sp. z o.o. za 2020 rok.- druk nr 2 

 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że podobnie jak w pkt. 5, sprawozdanie było szeroko 

omawiane na posiedzeniu połączonych komisji RM. W posiedzeniu komisji brał udział Pan 

Waldemar Kiciński - Prezes Zarząd, który odpowiadał na pytania Radnych. Zapytał jednak 

o uwagi do przedstawionego sprawozdania? 
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Pan Radny Michał Jeziółkowski odniósł się do przedstawianego przez Zarząd ZKM 

sprawozdania. Pan Radny wskazał na następujące zagadnienia sprawozdania: 

 negatywny wpływ pandemii na działalność ZKM; 

 zarząd i pracownicy w tym trudnym czasie wykazali się odpowiedzialnością i 

profesjonalizmem, co pozwoliło funkcjonować spółce bez zakłóceń; 

 racjonalną politykę finansową; 

 zapewnienie ciągłości transportu w mieście; 

 wykonywanie dodatkowych usług dla mieszkańców (np. serwis ogumienia, 

działalność stacji paliw, usługi stacji diagnostycznej). 

Pan Radny podziękował za przygotowanie szczegółowego sprawozdania i pogratulował 

wszystkim pracownikom   zaangażowania i włożonego trudu w realizacji zadań w okresie 

zagrożenia epidemiologicznego.  

 

 

Radni przyjęli sprawozdanie bez uwag i pytań. 

 

 

 

Pkt 7.  Projekty uchwał: 

 

1/ w sprawie  określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa - druk nr 3 

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i   głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 369/XXXIX/2021. 

2/ w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  na okres powyżej   3 

lat  z  dotychczasowym  dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od  obowiązku 

przetargowego trybu  zawarcia  umowy dzierżawy - druk nr 4 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i   głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 370/XXXIX/2021. 

3/  w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta Ciechanów w sprawie podziału środków 

publicznych z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych - druk nr 5 

 

Głos zabrał Pan Radny Michał Jeziółkowski – przewodniczący komisji do spraw 

analizy i braku przydziału środków w II naborze Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych dla Ciechanowa. 

Pan Radny pokrótce przedstawił  przebieg prac komisji, nad wypracowaniem 

„Stanowiska Rady Miasta Ciechanów w sprawie  podziału środków publicznych z 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych”. 
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Stwierdził, że podczas analizy przedstawionych dokumentów, oraz na podstawie 

wypowiedzi samorządowców z innych samorządów w kraju,   opinii autorytetów z 

dziedziny samorządowości i doniesień prasowych nasuwają się następujące wnioski: 

 rozstrzygnięcie pierwszej transzy środków finansowych zostało przeprowadzone 

w sposób transparentny i nie budzący zastrzeżeń; 

 sposób dystrybucji środków w drugiej i trzeciej transzy jest nieprzejrzysty, 

uznaniowy i polityczny; 

 skład komisji przyznającej środki z funduszu jest dyskusyjny, gdyż w jej skład 

weszły osoby bezpośrednio lub pośrednio związane z partią rządzącą; 

 brak algorytmu rozdziału środków; 

 brak możliwości zapoznania się z protokołami z posiedzeń komisji, 

dystrybuującej środki z funduszu; 

 krytyka sposobu dystrybucji środków przez autorytety w tej dziedzinie w tym 

przedstawicieli „Fundacji Batorego”, profesorów z UW i UJ; 

 w zdecydowanej większości środki trafiły do samorządów, w których włodarze są 

związani z partią rządzącą (PiS); 

Pan Przewodniczący Komisji stwierdził, że wnioski sporządzone przez wydział 

merytoryczny UM są sporządzone fachowo i zdecydowanie bardziej merytoryczne, niż 

w porównywanych gminach, które otrzymały dofinansowanie.  

Dofinansowania nie otrzymało 80% gmina zarządzanych przez przedstawicieli partii 

opozycyjnych, a tylko 14 % przez przedstawicieli partii rządzącej. Ciechanów nie 

otrzymał dofinansowania ze względy na algorytm przynależności partyjnej Prezydenta 

Miasta. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów podziękował 

członkom komisji za ogrom włożonej pracy w przygotowanie Stanowiska Rady Miasta 

Ciechanów w sprawie  podziału środków publicznych z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych, będącego załącznikiem do Uchwały RM. 

 

Głos zabrał Pan Radny Marek Rutkowski, który odniósł się do zapisów stanowiska: 

 na podstawie jakich dokumentów komisja stwierdziła, że nie została określona 

przez RM liczba wniosków, które można złożyć, aplikując o środki z funduszu? 

(pan Radny poinformował, że ta liczba został określona w ogłoszeniu o naborze 

wniosków i wynosi trzy). 

 w sprawozdaniu został pominięty poziom rozwoju gminy (logicznym jest 

dofinansowanie gmin uboższych). 

 

Pan Radny zwrócił uwagę na błąd literowy w uchwale w  § 2 pkt. 4), w którym 

powinien widnieć zapis: Związkowi Miast Polskich. 

Odpowiedzi na pytania udzielił Pan Radny Michał Jeziółkowski, informując, że 

przytoczone ogłoszenie dotyczy naboru wniosków do rozdziału trzeciej transzy, 

środków z funduszu. Natomiast  w ogłoszeniu o naborze do drugiej transzy nie 

określono  liczby wniosków. Błędy literowe zostaną w uchwale poprawione.  
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 Pan Radny Marek Rutkowski odniósł się do systematyki numerowania naborów 

wniosków przy rozdziale środków z funduszu. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów zarządził 

głosowanie nad przyjęciem uchwały 

 

W trakcie głosowania nastąpiła awaria programu do głosowania  Rada 24. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów zarządził 

reasumpcję głosowania nad projektem uchwały na druku nr 5.  

 

Uchwała 15 głosami za, 5 głosami przeciwnymi i   bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 371/XXXIX/2021. 

 

 

 

4/ przyjęcie przez Radę Miasta stanowiska Rady Miasta Ciechanów w sprawie usunięcia 

odpadów zalegających na terenie użytkowanym przez spółkę „Ventus” przy ulicy 

Fabrycznej 19 w Ciechanowie - druk nr 6 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów odczytał  

„Stanowisko Rady Miasta Ciechanów w sprawie usunięcia odpadów zalegających 

na terenie użytkowanym przez spółkę „Ventus” przy ulicy Fabrycznej 19  

w Ciechanowie”, które zostało wypracowane na posiedzeniu połączonych komisji RM 

w dniu 25 maja 2021 roku.  

Pan Przewodniczący poinformował, że wniosek o włączenie do porządku obrad 

przygotowanego stanowiska złożyli Radni Klub PiS. Na posiedzeniu połączonych 

komisji zostało wypracowane stanowisko Radnych Rady Miasta Ciechanów, które 

zostało odczytane. 

Stanowisko stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radca Prawny Pan Dominik Pogorzelski udzielił odpowiedzi na pytania Pana 

Radnego Rutkowskiego:  

 w złożonych projektach dokumentów, można dokonywać zmian w procesie jego 

procedowania, zarówno na posiedzeniach komisji jak też sesji RM. W 

przeciwnym przypadku byłby to dokument tylko klubu, czy grupy radnych, 

którzy go złożyli a nie całej Rady Miasta. Projekt może być modyfikowany na 

każdym etapie procedowania;  

 wniosek formalny i wniosek zwykły podlega procedurze głosowania. Samo 

użycie nazwy wniosek formalny, czy wniosek, nie dyskwalifikuje ani jego ani 

procedury zmian, i procedury spowodowanych poprzez jego przegłosowanie. 

Stanowisko zostało wypracowane zgodnie z prawem. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów zaapelował 

do Radnych o jednogłośne przyjęcie stanowiska dla dobra zarówno miasta, jak tez 

jego mieszkańców. 
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Głos ponownie zabrał Pan Radny Marek Rutkowski, który odniósł się do informacji 

udzielonej przez Radcę Prawnego. Pan Radny zapytał o regulacje prawne zgłoszonej 

poprawki pierwszego akapitu stanowiska przez Radną Edytę Rzeplińską – Filipowicz? 

Pan Radny poinformował, że z podpowiedzi udzielonej jednemu z posłów przez 

Ministerstwo Klimatu wynika, że import i eksport odpadów odbywa się na terenie UE 

na zasadach swobodnego przepływu towarów. Ewentualny zakaz importu odpadów 

musiałby dotyczyć całej UE. W przeciwnym wypadku byłoby to  niezgodne z prawem 

UE. W innych krajach UE np. w Niemczech import odpadów jest o wiele większy niż w 

Polsce.   

Do pytania Pana Radnego odniosła się Pani Radna Edyta Rzeplińska –Filipowicz, 

stwierdzając, że skierowanie w pierwotnej treści stanowiska tylko do organu, który w 

tej sprawie nie może nic zrobić byłoby bezzasadne. Ta poprawka, która mówi o 

przyjętych przez rząd i parlament rozwiązaniach prawnych, pozwalających na 

gromadzenie odpadów np. przez firmę „Ventus” w Ciechanowie, wskazuje też Prezesa 

Rady Ministrów, jako adresata tego stanowiska. Rząd jest też m.in. od tego, żeby 

wprowadzać przepisy ograniczające proceder sprowadzania odpadów do Polski.  

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów zaapelował 

ponownie o przyjęcie wypracowanego stanowiska. Pan Przewodniczący stwierdził, że 

wszystkim Radnym powinno zależeć, żeby pozbyć się z miasta problemu zalegających 

odpadów na terenie po byłej cukrowni.   

  

Pan Radny Marek Rutkowski zgodził się ze stanowiskiem Pana Przewodniczącego, 

że wszystkim powinno zależeć na pozytywnym załatwieniu tego ważnego problemu, 

tylko nie powinno się uderzać przy okazji politycznie. Stanowisko według Pana 

Radnego ma charakter polityczny. Pan Radny odniósł się także do wypowiedzi Pani 

Radnej Edyty Rzeplińskiej – Filipowcz. 

  

Głos zabrał Pan Radny Zdzisław Dąbrowski, który stwierdził, że najistotniejszą w 

stanowisku jest jego konkluzja, która wskazuje osoby, mogące  skutecznie pomóc w 

rozwiązaniu problemu zalegających w Ciechanowie odpadów. 

 

Pani Adrianna Saganek – Sekretarza Miasta w sposób merytoryczny przedstawiła 

proces decyzyjny w sprawie prowadzenia działalności przez firmę „Ventus”.  Decyzję 

w przedmiotowej sprawie wydawał GIOŚ, pomimo zalegających hałd odpadów, oraz 

pomimo skarg mieszkańców i wniosków władzmiasta. Pani Sekretarz poinformowała o 

cofnięciu przez Marszałka Województwa Mazowieckiego  w roku 2016 zezwolenia na 

prowadzenie działalności zbierania i przetwarzania odpadów przez firmę „Ventus”. 

Decyzja ta po zaskarżeniu przez „Ventus”, została przez Ministra Środowiska uchylona, 

co spotęgowało import odpadów z Irlandii. Z tego względu w wypracowanym przez 

RM stanowisku nie można pominąć strony rządowej.  
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Stanowisko 15 głosami za, 2 głosami przeciwnymi i   3 głosami 

wstrzymującymi się została przyjęte. 

 

 

Pkt.8. Interpelacje (forma pisemna). 

 

 

 

 

Pkt.9. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła  

do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

 

Pan Przewodniczący RM poinformował, iż wszelka korespondencja, która wpłynęła  

do Rady Miasta, została przekazana do Radnych drogą elektroniczną. 

 

 

 

Załącznik do protokołu: nagranie audio-video z Sesji 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

 

   /-/ Krzysztof Leszczyński 

 

Protokołował: 

Stefan Bonisławski 
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Sprawozdanie międzysesyjne 29.04.2021 r. – 26.05.2021 r. 

 

 

Zakończył się remont ul. Kolbego 

Odcinek od skrzyżowania z ul. Szymanowskiego do ul. Monte Cassino zyskał nową 

nawierzchnię. W ramach drugiego etapu zrealizowanego przez miasto remontu drogi jezdnia 

została sfrezowana, uregulowano studnie deszczowe i sanitarne oraz wpusty deszczowe. 

Ułożono nowy asfalt. Pierwszy etap remontu ul. Kolbego zakończył się w sierpniu ubiegłego 

roku. Nową nawierzchnię zyskał 200-metrowy odcinek od ul. Leśnej do ul. Szymanowskiego. 

 

Przebudowa ul. Opinogórskiej 

W postępowaniu przetargowym wpłynęły 4 oferty. Wszystkie mieszczą się w kwotach od 5,3 

do 6,2 mln zł. Są analizowane pod względem formalno-prawnym.  

W przeciągu miesiąca powinna zostać zawarta umowa z wyłonionym wykonawcą, a prace 

budowlane ruszą prawdopodobnie w lipcu. 

 

Przebudowa ul. Okopowej 

Zadanie jest w trakcie realizacji. Wykonawca rozebrał mechanicznie istniejącą nawierzchnię. 

Na ukończeniu są roboty ziemne związane z budową kanalizacji deszczowej. Rozpoczęły się 

prace związane z przebudową i zabezpieczeniem istniejącej sieci telefonicznej kolidującej  

z układem drogowym ul. Okopowej. Przewidywany termin zakończenia prac to koniec 

września br. 

 

Przebudowa dróg gminnych ul. Granicznej i Widnej 

Zadanie w trakcie realizacji. W ulicy Granicznej po wykonaniu robót ziemnych związanych  

z budową kanalizacji deszczowej układane są warstwy konstrukcyjne pod nawierzchnię drogi. 

Budowane są zjazdy do poszczególnych posesji  oraz chodniki. Zakończone zostały prace 

związane z budową linii kablowej prowadzone przez Energa Operator SA. W tym tygodniu 

powinny tez zakończyć się prace realizowane przez ZWiK  obejmujące budowę sieci 

wodociągowej. Zakończenie robot przez gestorów sieci powinno przyspieszyć realizację prac 

związanych z przebudową ulic. Planowany termin zakończenia prac to koniec br. 

 

 

Budowa ulicy Bartołda 

Zadanie w trakcie realizacji. W ramach zadania zostanie przebudowana ul. Bartołda na dł. 
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155 m.  Wybudowano kanalizację deszczową, chodniki i zjazdy do posesji. Zamontowano 

słupy oświetleniowe uliczne z oprawami typu LED. Trwają prace związane z układaniem 

podbudowy pod nawierzchnię asfaltową ulicy. W najbliższych dniach powinny rozpocząć się 

roboty bitumiczne. Planowany termin zakończenia inwestycji  to lipiec 2021 r. 

 

Ciechanów z Chruszczewem połączy ciąg pieszo-rowerowy  

Trwa opracowywanie dokumentacji technicznej jego budowy. Nową nawierzchnie zyska też 

sama droga. 17 maja podczas rozmów z Tomaszem Dąbrowskim – zastępcą dyrektora 

Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich oraz wójtem gminy ustalono, że ciąg będzie 

poprowadzony wzdłuż drogi wojewódzkiej, od ronda w ul. Mławskiej przez całe 

Chruszczewo. Dokumentacja techniczna ma zostać opracowana do końca tego roku. 

Następnie zarządca drogi zaplanuje realizację inwestycji. Miasto partycypuje w kosztach 

dokumentacji.  

 

Sieci ciepłownicze i modernizacja źródeł ciepła 

PEC Ciechanów zrealizował wymianę sieci kanałowej na preizolowaną na ul. Robotniczej, 

zakończono z przebudową przyłączy. Montowane są węzły w poszczególnych blokach na  

ul. Batalionów Chłopskich. Sukcesywnie będzie wykonywane przepinanie zasilania z nowej 

sieci preizolowanej w obszarze Aleksandrówka – Bataliony Chłopskie nr 5 i 17. 

Na ul. Armii Krajowej 20 rozpoczęły się prace dotyczące wymiany węzła grupowego na 

indywidualne i przebudowy sieci ciepłowniczej na preizolowaną.  

Kończą się prace uruchamiające odpylanie na kotłach prawych OR 10. 

 

Inwentaryzacja źródeł ciepła w Ciechanowie 

Ratusz pozyskał 112 tys. zł z budżetu Województwa Mazowieckiego na przeprowadzenie 

inwentaryzacji źródeł ciepła w ponad 16 tysiącach lokali. W około 16 tysiącach lokali  

w mieście (we wszystkich budynkach i lokalach ogrzewanych indywidualnie, położonych na 

terenie Gminy Miejskiej Ciechanów) przeprowadzona będzie inwentaryzacja źródeł ciepła. 

Podmioty, które obejmie program to przede wszystkim małe kotłownie przydomowe, 

paleniska domowe (piece ceramiczne, piecokuchnie, piece wolnostojące, kominki), niewielkie 

kotłownie do 1 MW dostarczające ciepło do lokali usługowych lub warsztatów, kotłownie  

w obiektach użyteczności publicznej oraz kotłownie w obiektach handlowo-usługowych. 

 

Prace Referatu Utrzymania Infrastruktury Drogowej 

 Zamontowano progi zwalniające na ul. Wyzwolenia. 
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 Wyczyszczone zostały sieci kanalizacji deszczowej zlokalizowane w ulicach: 

Jesionowej, Gostkowskiej, Wyrzykowskiego, Sierakowskiego,  Kopernika, Strażackiej 

i Małgorzackiej.  

 Wykonano remont cząstkowy chodnika w ul. Ceramicznej.   

 Wykonano remonty masą z recyklera i emulsją z grysami następujących ulic: 

Powstańców Warszawskich, Słoneczna, droga do Mieszki Atle, Powstańców 

Wielkopolskich, Pęchcińska, Szumna, Wrzosowa, Doga do PEC, Gostkowska, 

Sikorskiego – droga publiczna, Monte Cassino, Pętla miejska przy ul. Bielińskiej, 

Smorawińskiego, Opinogórska, Rzeczkowska, Szwanke, Kopernika, Fabryczna, 

Kratowskiej, Bohaterów Września, Baczyńskiego, Prusa, ścieżki rowerowe 

Mazowiecka i Siewna, Cieplińskiego. 

 Wykonano remont nawierzchni ul. Górnej oraz odcinka ul. Składowej. Zakres robót 

polegał na utwardzeniu nawierzchni destruktem asfaltowym z warstwą 

powierzchniowego utrwalenia.   

 Umyto 76 szt. wiat przystankowych.  

 

Prace Referatu Inżynierii Miejskiej 

 Zlecono firmie MERA Sp. z o.o., Al. Jerozolimskie 202, 02-486 Warszawa wykonanie 

wzorcowania deszczomierza należącej do Urzędu Miasta Ciechanów stacji pogodowej 

Davis Vantage Pro2. 

 Zlecono ENERGA Oświetlenie Sp. z o. o.: 

a) montaż 3 opraw oświetlenia ulicznego na istniejących słupach linii abonenckiej 

przy ul. Skrajnej. Termin realizacji 30.06.2021 r.; 

b) wymianę  przepalonego kabla zasilającego sieć oświetleniową ścieżki rowerowej 

przy ul. Senator Janiny Fetlińskiej. Prace zostaną wykonane do 30.06.2021 r. 

 Zlecono firmie MONTER-POL wymianę zniszczonej latarni przy ul. Sienkiewicza  

w ramach prac zostanie zamontowany nowy słup wraz z oprawą. Prace zostaną 

wykonane do 30.06.2021 r. 

 Zakupiono i posadzono kwiaty w donicach i na rabatach na terenie Cmentarza 

Komunalnego. 

 Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Sp. z o. o. w Ciechanowie wykonało prace 

związane z opryskaniem środkami chwastobójczymi ul. Warszawska – deptak oraz 

Plac Jana Pawła II.  

 Trwają kontrole posesji pod katem sanitarno-porządkowym. Sprawdzane są rachunki 

oraz umowy za wywóz nieczystości ciekłych, szczepienia psów oraz ogólny stan 
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sanitarno-porządkowy nieruchomości. 

 

Działania Referatu Zieleni Miejskiej i Ochrony Środowiska  

Przystąpiono do koszenia trawników na terenach zieleni miejskiej. Rozpoczęto prace 

pielęgnacyjne na terenach zielonych m. in. pielenie, korowanie oraz montaż hydrobuforów 

przy drzewach posadzonych w ubiegłym roku, w tym przy drzewach sadzonych w ramach 

projektu Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego „Drzewa dla Ciechanowa”.  

Poprawiony został stan nawierzchni schodów na Farską Górę (wejście od skweru TON). 

Wymieniono 12 ławek w parku J. Dąbrowskiego.  

Prowadzone są prace konserwacyjne związane z utrzymaniem rzeki Łydyni i rowów na 

terenie miasta.  

W trakcie wiosennej zbiórki mebli, wielkogabarytów i zużytego sprzętu elektrycznego  

i elektronicznego zebrano: meble i wielkogabaryty: 112,52 Mg, zużyty sprzęt elektryczny i 

elektroniczny – 14,605 Mg.  

Na osiedlu Księcia Konrada zamontowano 8 szt. nadajników do transmisji bezprzewodowej 

w celu przesyłania danych do Centrum Monitoringu z kamer zainstalowanych przy 

nowoczesnych pojemnikach na odpady. 

11 maja podpisano umowę z wykonawcą na zadanie polegające na „Demontażu, usuwaniu i 

unieszkodliwianiu wyrobów zawierających azbest z terenu Ciechanowa”. 

Rozpoczęło się sadzenie roślin w blisko 100 kwietnikach na ul. Warszawskiej i placu Jana 

Pawła II. Ustawiono także wieże kwietne, w których zasadzono ponad 3000 pelaragonii. 

W centrum miasta zasadzono także bratki, które zdobią gazony na parkingu przed 

magistratem. Po okresie kwitnienia zostaną zastąpione nasadzeniami wieloletnimi bylin i traw 

ozdobnych. 

 

Miasto pozyskało 200 tys. zł na rozwój zieleni 

Środki zostały pozyskane z budżetu Mazowsza w ramach Mazowieckiego Instrumentu 

Wsparcia Ochrony Powietrza i Mikroklimatu MAZOWSZE 2021. Nasadzenia będą 

wykonane przy ul. Parkowej, na skwerze T. Kościuszki, na ekranach akustycznych przy  

ul. Armii Krajowej, ul. J. Fetlińskiej oraz al. Niepodległości. Cały projekt wykona w ramach 

polecenia Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych w Ciechanowie. Wszystkie nasadzenia będą 

wykonywane w okresie od maja do końca października 2021 r. 

 

Konkurs na najładniejszą posesję 

Rozpoczął się XXIV konkurs na najładniejszą posesję w mieście. Do 6 sierpnia najbardziej 
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atrakcyjne ogródki i balkony można zgłaszać w jednej z czterech kategorii. W każdej z nich 

przyznane zostaną trzy nagrody pieniężne. Wśród celów konkursu jest zwiększanie estetyki 

miasta, promocja nowatorskich i ciekawych rozwiązań dekoracyjnych jak również tworzenie 

miejsc przyjaznych pszczołom poprzez zwiększanie ilości roślin miododajnych. 

 

30 drzew na 30-lecie Mazowieckiej Izby Gospodarczej 

Przy ul. Powstańców Wielkopolskich zasadzono 30 nowych drzew. Klony, lipy i wiśnie  

są jednym z elementów obchodów rocznicy założenie izby, która powstała 7 maja 1991 roku. 

 

Edukacja ekologiczna w miejskiej przestrzeni 

Na miejskich terenach, gdzie w ubiegłym roku realizowany był projekt założenia łąk 

kwietnych w ramach Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego, ustawione zostały kolejne 

domki dla owadów. Zamontowano też tablice edukacyjne. 

 

Zajęcia edukacyjne i sportowe dla przedszkolaków na terenie Parku M. Konopnickiej 

21 maja przedszkolaki z Ciechanowa zamieniły swoje sale na zielony teren parku nad 

Łydynią. Dzieci świętowały urodziny Marii Konopnickiej. Mogły wysłuchać znanych 

utworów autorki, wziąć udział w konkurencjach sportowych, zajęciach o ekologii, zajęciach 

kreatywnych i poznać pszczelarza prowadzącego pasiekę na dachu ratusza. Wydarzenie 

odbyło się dzięki współpracy: Urzędu Miasta Ciechanów, COEK Studio, Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Ciechanowie, MOSiR, Ciechanowskiego WOPRu i uczniów Mundurowego LO 

CN-B Feniks w Ciechanowie. 

 

Konkurs na organizację letniego wypoczynku dla dzieci i młodzieży 

Ogłoszono otwarty konkurs na realizację zadania publicznego w zakresie organizacji 

wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży z Ciechanowa. Oferty można składać do 28 maja. 

Na organizację letniego wypoczynku w okresie od 1 czerwca do 31 sierpnia miasto 

przeznaczy 40 tys. zł. Zadanie będzie realizowane w ramach Programu współpracy Gminy 

Miejskiej Ciechanów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  

w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie. Wybór ofert nastąpi do 4 czerwca 2021 r. 

 

Profilaktyka uzależnień i treningi umiejętności społecznych w ciechanowskich szkołach 

Biuro Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień przygotowało i rozpoczęło 

realizację kolejnych zajęć dla uczniów, które mają na celu profilaktykę uzależnień. Uczniowie 
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miejskich szkół podstawowych wezmą udział w zajęciach edukacyjnych i warsztatach 

psychologicznych, które pomogą im radzić sobie ze stresem, konfliktami i napięciami  

w grupie rówieśniczej. Dostosowane do wieku dzieci programy zaplanowano w porozumieniu 

z konkretną placówką edukacyjną celem dobrania zakresu tematycznego do specyfiki 

problemów występujących na terenie konkretnej szkoły.  

 

Majówka w Ciechanowie 

Wobec obowiązujących ograniczeń związanych z pandemią COVID-19 obchody świąt 

przypadających podczas majowego weekendu miały inną formułę niż w poprzednich latach. 

Miejskie instytucje kultury przygotowały dla mieszkańców propozycje spędzenia czasu w dni 

wolne od pracy. 3 maja w ramach obchodów Narodowego Święta Trzeciego Maja pod 

pomnikiem Polskiej Organizacji Wojskowej na placu Kościuszki oraz pod pomnikiem 

Tadeusza Kościuszki pełniona była warta przez uczniów ciechanowskiej szkoły mundurowej 

– I LO PUL im. 11 Pułku Ułanów Legionowych oraz harcerzy hufca ZHP Ciechanów. Przy 

pomniku zabrzmiały dźwięki trąbki w wykonaniu przedstawiciela Miejskiej Orkiestry Dętej 

OSP Ciechanów. Osoby oraz podmioty, które zechciały złożyć kwiaty, mogły robić to 

indywidualnie we wskazanych godzinach z asystą uczniów, harcerzy oraz trębacza.  

Tradycyjnie oflagowano miasto. W Kościele Św. Tekli w reżimie sanitarnym odbyła się Msza 

Święta w intencji Ojczyzny. W ramach obchodów rocznicy 3 maja Szkoła Podstawowa nr 6 

im. Tadeusza Kościuszki sfinalizuje projekt Alfabet Młodego Patrioty.  

 

Tydzień Bibliotek w Miejskiej Bibliotece Publicznej 

Na przypadające między 8 a 15 maja święto bibliotek mieszcząca się w Krzywej Hali Miejska 

Biblioteka Publiczna przygotowała dla czytelników i mieszkańców Ciechanowa osiem 

wydarzeń. Zarówno te kierowane do dzieci, jak i organizowane dla dorosłych odbyły się  

w formule online z uwagi na wprowadzone przez rząd ograniczenia. Biblioteka udostępniła 

też zmienioną, bardziej czytelną wersję strony internetowej. 

 

Park Nauki Torus z nowością dla zwiedzających 

Czas zamknięcia parku w czasie rządowych ograniczeń wobec pandemii wykorzystano, aby 

wzbogacić i uatrakcyjnić ofertę dla mieszkańców oraz turystów. Park ponownie otwarto dla 

zwiedzających 4 maja. Stał się pierwszą placówką tego typu w Polsce, w której pojawił się 

interaktywny ekran mgłowy. Organizowane są m.in. edukacyjne przyjazdy grup szkolnych  

z miasta, w ramach których realizowane są warsztaty dla dzieci i młodzieży zwiedzających 

ekspozycję. Aby ułatwić transport dzieci uczęszczających do szkół i przedszkoli na terenie 
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miasta możliwa jest organizacja indywidualnych dojazdów autobusami Zakładu Komunikacji 

Miejskiej dla grup z Ciechanowa. 

 

Wakacyjne turnusy dla dzieci w Parku Nauki Torus 

Park Nauki Torus opracował program 6 turnusów półkolonii dla dzieci w okresie 

wakacyjnych. Zapisy rozpoczynają się 28 maja. W reżimie sanitarnym w zajęciach 

edukacyjnych z zakresu nauk przyrodniczych oraz zajęciach ruchowych udział będzie mogło 

wziąć 60 dzieci.  

 

COEK Studio wraca z ofertą kulturalną i edukacyjną 

W reżimie sanitarnym 24 maja rozpoczęły się zajęcia edukacyjne i kulturalne w siedzibie 

COEK Studio przy ul. 17 Stycznia 56a i w Klubie Młodego Odkrywcy w Kamienicy przy 

Warszawskiej 18. 29 i 30 maja otwarcie Kawiarni W18 i ogródka letniego uświetnią 

plenerowe teatry dla dzieci i dorosłych. 

 

Zajęcia ruchowe dla seniorów 

Rozpoczęły się bezpłatne zajęcia ruchowe dla osób 60+, organizowane w ramach Programu 

współpracy miasta z organizacjami pozarządowymi na 2021 r. Projekt „Rozwój poprzez 

ruch” z zakresu ochrony i promocji zdrowia realizuje Ciechanowski Klub Karate Kyokushin.  

Projekt stwarza warunki do treningu zdrowotnego, poprawy sprawności i kondycji ruchowej 

seniorów. 

 

Ruszyły piłkarskie rozgrywki w ramach budżetu obywatelskiego 

10 maja rozpoczęła się realizacja jednego z ogólnomiejskich projektów, który mieszkańcy 

wybrali w tegorocznym głosowaniu w ramach Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego.  

W Piłkarskiej Lidze Dzikich Drużyn zagrać mogą wszyscy chętni mieszkańcy miasta. 

Uczestnictwo w zawodach jest bezpłatne. Mecze są rozgrywane na boisku przy Szkole 

Podstawowej Nr 6 przy ul. 17 Stycznia w poniedziałki i środy. Do rywalizacji dopuszczonych 

zostało 13 drużyn. Każda z nich składa się z 15 osób. Planowane jest rozegranie 158 meczów 

piłkarskich. 

 

Nowe oznakowania o obiektach turystycznych 

Na pięciu drogach wjazdowych do Ciechanowa pojawiły się brązowe tablice informujące  

o obiektach turystycznych. Nowe oznakowania zostały ustawione na ul. Płockiej, Kasprzaka, 

Wojska Polskiego, Mławskiej i Pułtuskiej. Zawierają piktogramy Zamku Książąt 
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Mazowieckich oraz wieży ciśnień przy Parku Nauki Torus. Dzięki nim osoby wjeżdżające do 

Ciechanowa będą pokierowane do wartych odwiedzenia miejsc. 

 

Ciechanów wyróżniony w ogólnopolskim rankingu 

Pierwsze miejsce w kategorii miast do 100 tys. mieszkańców w rankingu „Perły Samorządu” 

zajęło Miasto Ciechanów. 12 maja ogłoszono wyniki ogólnopolskiego zestawienia 

samorządów organizowanego przez Dziennik Gazetę Prawną. Nagrody zostały przyznane 

przez kapitułę po analizie pięciu obszarów działania miast: gospodarki, edukacji, zdrowia  

i opieki, cyfryzacji i środowiska, także w powiązaniu do sytuacji związanej z pandemią, 

finansami oraz społeczną odpowiedzialnością. 

 

Lokale gastronomiczne ze wsparciem miasta 

Po uruchomieniu restauracji w Ciechanowie, przedsiębiorcy, którzy na obszarze pasa 

drogowego podają posiłki bądź napoje, zapłacą symboliczny 1 grosz z m2 za zajęcie terenu 

pod ogródek letni za każdy dzień jego funkcjonowania. To już kolejna pomoc miasta dla 

przedsiębiorców.  

 

 

/-/Krzysztof Kosiński 

Prezydent Miasta Ciechanów 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



18 
 

Stanowisko Rady Miasta Ciechanów w sprawie usunięcia 

odpadów zalegających na terenie użytkowanym przez spółkę 

Ventus przy ulicy Fabrycznej 19 w Ciechanowie. 
Obecne regulacje prawne, przyjęte przez rząd i parlament doprowadziły do znacznego 

wzrostu importowanych odpadów z zagranicy do Polski, a tym samym do ich gromadzenia na 

terenie polskich miast. Konsekwencje wadliwych zapisów prawnych oraz decyzji władz 

centralnych od wielu lat odczuwa miasto Ciechanów i jego mieszkańcy. 

Apelujemy do polskiego rządu o dostrzeżenie problemu, natychmiastowe zmiany 

prawne, aby ograniczyć niepokojące przywożenie odpadów z innych państw i ich 

gromadzenie na terenie naszego kraju, ukrócając proceder tworzenia z Polski składowiska 

odpadów Europy. 

Miasto Ciechanów, pomimo składanych wniosków nigdy nie zostało uznane za stronę, 

postępowania, wielokrotnie jednak podejmowało temat uciążliwości Spółki, prowadzącej 

instalację przy ul. Fabrycznej w Ciechanowie. Rosnące na terenie dawnej cukrowni hałdy 

odpadów, skargi okolicznych mieszkańców, a przy tym docierające decyzje Głównego 

Inspektora Ochrony Środowiska zezwalające na przywóz zanieczyszczonych odpadów  

z Irlandii, były od samego początku podstawą niepokoju miasta o środowisko wokół zakładu  

i ogromnego zdumienia, że rządowe organy odpowiedzialne za ochronę środowiska akceptują 

zaistniałą sytuację. Mimo, że na terenie zakładu w Ciechanowie zalegały nieprzetworzone 

odpady Główny Inspektor Ochrony Środowiska wydawał kolejne decyzje zezwalające na 

przywóz dodatkowych zanieczyszczonych odpadów z Irlandii. Ograniczając się jedynie do 

określania harmonogramów ich usuwania, przyjmując tylko wyjaśnienia podmiotu o 

deklaracji podejmowania kroków. Z kolei Minister Środowiska, będący naczelnym organem 

ochrony środowiska uchylił decyzję Marszałka Województwa Mazowieckiego, cofającą 

decyzję na zbieranie i przetwarzanie odpadów. Tym samym zezwolił na dalsze prowadzenie 

instalacji przez Ventus Sp. z o.o. na terenie zakładu przy ul. Fabrycznej 19 w Ciechanowie, co 

doprowadziło do  obecnej sytuacji zalegania pryzm odpadów. 

Gmina Miejska Ciechanów choć nigdy nie była stroną postępowania i nie posiadała 

również z mocy prawa kompetencji w odniesieniu do firmy Ventus Sp. z o.o., zawsze 

interweniowała w sprawie uporządkowania terenu Zakładu, w tym również wnioskowała do 

niezauważających problemu organów administracji rządowych - Inspekcji Ochrony 

Środowiska, uprawnionych do kontroli nieruchomości, na której prowadzona jest działalność 

gospodarcza. Ostatnia kontrola interwencyjna Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska, przeprowadzona również na wniosek Prezydenta Miasta Ciechanów 

wykazała, że działalność firmy ustała, a znaczna ilość odpadów (ok. 11 000 m3) składowana 

jest w pryzmach wbrew obowiązującym przepisom prawnym, niezgodnie z decyzją 

Marszałka Województwa Mazowieckiego. Składowanie odpadów wbrew przepisom może 

zagrozić życiu lub zdrowiu ludzi, spowodować obniżenie jakości wody, powietrza lub 

powierzchni gleby. 

Pomimo nałożonej administracyjnie na firmę kary 1 mln zł za gospodarowanie 

odpadami niezgodne z posiadanym zezwoleniem, a także mimo wygaszenia decyzją 

Marszałka Mazowsza  zezwolenia na zbieranie i przetwarzanie odpadów na terenie zakładu, 

jak również wbrew zobowiązaniu do usunięcia odpadów i negatywnych skutków lub szkód w 

środowisku, Ventus ograniczył się jedynie do dwukrotnego złożenia wniosków o wydłużenie 

terminu na usunięcie odpadów o kolejne miesiące. 

Mając na uwadze skutki obowiązujących przepisów prawnych, decyzji centralnych 

organów państwowych zarówno wydających decyzje, jak i odpowiedzialnych za kontrolę 

rządowych służb inspekcji ochrony środowiska, Rada Miasta Ciechanów wnosi o osobiste 

zaangażowanie Pana Ministra Klimatu oraz Pana Marszałka Województwa Mazowieckiego w 

pomoc przy rozwiązaniu problemu zalegających odpadów na terenie dawnej cukrowni przy  
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ul. Fabrycznej w Ciechanowie. Skuteczne rozwiązanie problemu pozwoli uniknąć 

potencjalnego zagrożenia dla środowiska. 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

 

    /-/ Krzysztof Leszczyński 
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